

Date: 19 August 2022

التاريخ: 19 أغسطس 2022م

Disclosure
Resolutions of the Extraordinary General Meeting

An Extraordinary General Meeting ('EGM') of Sohar International Bank SAOG (hereinafter referred to as the "Bank") was held on Thursday the 18th of August 2022 at Crow Plaza Hotel – Qurum – Mandalon Hall and via the electronic platform for convening General Meetings.

The EGM issued the following resolutions:

1. To approve increasing the authorised share capital of the Bank from OMR 400,000,000 to OMR 1,000,000,000 (One Billion Omani Rial) and amending Article 5 of the Articles of Association accordingly.
2. To approve the issuance of up to 75,000 Additional Tier I Capital Instruments in the form of perpetual bonds comprising of an issue of up to 50,000 bonds with a Green Shoe Option up to an additional 25,000 bonds on a private placement basis, at a price of OMR 1,000 per bond, aggregating up to OMR 75 million, after obtaining all required regulatory approvals (Tier 1 Issue).
3. To authorise the Board of Directors to determine the other terms of issuance in relation to the Tier 1 Issue and take any and all necessary procedures and actions to complete the Tier 1 Issue.

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer



أحمد المسلمي
الرئيس التنفيذي

إفصاح
مقررات اجتماع الجمعية العامة غير العادية

انعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لبنك صهار الدولي ش.م.ع.ع (ويشار إليه فيما بعد بـ"البنك") يوم الخميس الموافق 18 أغسطس 2022م بفندق كراون بلازا – بقاعة مندلون، وكذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة.

وقد أصدرت الجمعية القرارات التالية:

1. الموافقة على مقترح زيادة رأس المال المرخص به للبنك من 400,000,000 ريال عماني إلى 1,000,000,000 ريال عماني (بليون ريال عماني) وتعديل المادة 5 من النظام الأساسي تبعاً لذلك.
2. الموافقة على إصدار سندات من الفئة الأولى الإضافية لرأس المال بحد أقصى 75,000 سند على شكل سندات دائمة تتألف من 50,000 سند وخيار إضافة بعدد 25,000 سند إضافي عن طريق الإكتتاب الخاص بسعر إصدار 1,000 ريال عماني للسند الواحد وبقيمة إجمالية 75 مليون ريال عماني، بعد الحصول على جميع موافقات الجهات الرقابية اللازمة (إصدار السندات).
3. تفويض مجلس الإدارة لتحديد الشروط الأخرى المتعلقة بإصدار السندات واتخاذ جميع وكافة الإجراءات والأمور اللازمة لتنفيذ إصدار السندات.